

免责声明

上海浦东发展银行香港分行（“本行”）于本网站(<https://ebankhk.spdb.com.cn>)所提供的资料、服务及产品并非在所有地域均可享用。只有适用法律所容许的人士，才可浏览本网站及/或接受其提供的资讯、服务及产品。浏览本网站之人士，须确保其知悉及遵守所有相关的适用限制，并自行负责查证其所在地区的法律是否允许其浏览本网站及/或使用有关服务。此外，本行在此声明如下：

- 本网站所包含的资料仅供一般性参考使用且均以“如原状”般提供，本行并不对该等资料作任何保证。本行可随时更改该等资料而无须另行通知。
- 本网站所包含的资料不应视为出售要约、订购招揽或向浏览人士提出任何建议。浏览人士在作出任何财务、投资决策或购买任何产品或服务前，应自行寻求专业顾问意见。
- 在法例允许的情况下，本行申明并不对本网站所提供的信息及资料的任何错误、遗漏或不准确承担任何责任；亦不就有关本网站的使用或不能使用，或因本网站运作中断、缺陷、运作阻延、传送不全或线路或系统失灵而导致任何人士的损失（不论直接或间接），承担任何责任。
- 本行拥有本网站内资料的全部知识产权（不论注册与否）或有权使用该等知识产权。未经本行事先同意，严禁以任何方式改编、复制、转移或分发本网站内的资料作商业或公开用途。
- 使用超连结至其他网站或其他资料来源，其中的风险概由浏览人士自行负责。本行明确申明对可与本网站连接的网站所提供的资料或内容的准确性或适用性不承担任何责任，亦就浏览人士向第三方提供资讯的安全性不承担任何责任。
- 浏览人士需注意，本网站上所展示的任何金融资料（包括但不限于汇率、债券价格及利息）并非即时更新。本行将尽力确保所提供资料的准确性及可靠性，但不就此作出任何保证，亦不就因有关资料不准确或遗漏而导致的损失（不论直接或间接）承担任何法律责任（不论侵权、合约或其他责任）。

浏览人士使用本网站即表示同意本网站不时修订及/或更新之申明及政策。

Disclaimer

Information, products and services provided by Shanghai Pudong Development Bank Co., Ltd., Hong Kong Branch (the “Bank”) herein are not available to all persons in all geographic locations. Only persons who are permitted by applicable laws may browse this website (<https://ebankhk.spdb.com.cn>) and/or accept the services and product offered on this website. Persons accessing this website are required to ensure that they are fully aware of and observe all relevant restrictions that apply to them and are solely responsible for satisfying themselves that they may do so under the laws or the jurisdiction from which access is obtained to this website.

- The information on this website is for general information only and is provided on an “AS IS” basis without warranty of any kind and may be changed by the Bank at any time without prior notice.
- No information on this website should be regarded as an offer to sell, to subscribe to, or provide any recommendation to any browser. Browsers should consult their own professional adviser before making any financial and investment decision or purchasing any product.
- To the extent permitted by applicable laws, the Bank disclaims any liability for any error, omissions or inaccuracies in the information and materials provided on this website and for any loss or damages (directly or indirectly) resulting from its use or inability to use by any party, or in connection with any error, interruption, delay in operation or incomplete transmission, line or system failure.
- All intellectual property rights (whether registered or not) in the materials on this website are owned by or licensed to the Bank. Without prior consent of the Bank, no part of the materials may be modified, reproduced, transmitted and distributed in any format for commercial or public use.
- Use of hyperlinks to other internet sites or resources is at the browser’s own risks. The Bank expressly disclaims any responsibility for the accuracy or availability of the information or content provided by those sites or for the safety of information which the browser may provide to any third party.
- The browser should be aware that any financial information (including but not limited to currency exchange rates, bond prices and interest rates) presented on this website is on a delayed basis. The Bank will endeavour to ensure but not guarantee the accuracy and reliability of the information provided and accept

no liability (whether in tort or contract or otherwise) for any loss or damage (directly or indirectly) arising from any inaccuracies or omissions.

By using this website, the browser agrees to be bound by all disclaimers and policies as may be revised and/or updated by the Bank from time to time.